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Odpowiedź na pytania radnego Marka Wendta zadane w piśmie z dnia 24.02.2022 r., 
złożonym dnia 28.02.2022 r. 
 
  
Na zadane przez radnego Marka Wendta pytania, przedstawione w ww. piśmie, udziela się 
poniżej odpowiedzi. 
 
Ad.1.  
Dyrektorzy, wykonując trwały zarząd nad przedmiotowymi nieruchomościami jako 
kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych, są dysponentami środków budżetowych, 
mogą zlecić wykonanie opracowania procedur dotyczących ograniczenia nadmiernych strat 
energii elektrycznej i cieplnej, zewnętrznej specjalistycznej firmie. W przypadku 
nieposiadania odpowiednich środków budżetowych, dyrektorzy mogą wnioskować o 
zabezpieczenie takich środków w ramach zmiany uchwały budżetowej. 
 
Ad.2. 
Dyrektorzy nie otrzymali pomocy w opracowaniu tych procedur. W kontekście odpowiedzi 
na poprzednie pytanie, pomoc nie jest konieczna. 
 
Ad. 3. 
Dyrektorzy szkół od dnia 17.02.2022 r. mięli dostęp do audytów energetycznych 
wymaganych przez instytucję zarządzającą (Urząd Marszałkowski Województwa 
Wielkopolskiego). Audyty były wykonane metodą obliczeniową taką samą jak w momencie 
składania wniosku o dofinansowanie (audyty ex ante) i po zakończeniu inwestycji (audyty ex 
post). 
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